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ZÁPIS 

z 24. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 
konaného dne 15. září 2010  

__________________________________________________________________________________ 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení programu jednání 
5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6. Rozpočtové opatření č. 8/2010 
7. Rozpočtové opatření č. 9/2010 
8. Rozpočtové opatření č. 10/2010 
9. Rozpočtové opatření č. 11/2010 
10. Kupní smlouva č. 37/2010/KT  (cyklostezka) 
11. Kupní smlouva č. 38/2010/KT (cyklostezka) 
12. Kupní smlouva na prodej pozemku p.č. 1440/12  
13. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru s KB 
14. Darovací smlouvy č. 27/2010, 28/2010/KT, 29/2010/KT, 30/2010/KT,  31/2010/KT, 

32/2010/KT, 33/2010/KT, 34/2010/KT a 36/2010/KT 
15. Plánovací smlouva č. 1/2010-dohoda o ukončení  
16. Plánovací smlouva  č. 236  
17. Plánovací smlouva č. 237  
18. Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině ZŠ 
19. Zajištění komunitního plánování 
20. Informace o stavu architekt-urbanistické studii v lokalitě změny ÚP č. 1.05 
21. Informace z výborů 
22. Informace ST, MST, TAJ 
23. Diskuse členů ZM 
24. Diskuse občanů 
25. Závěr 

 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 24. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:08 hodin a přivítal přítomné 
zastupitele a občany.  
1MS konstatoval, že v kinosále je přítomno 12 členů zastupitelstva, tudíž zasedání je usnášeníschopné. 
Z jednání se omluvili: Ing. Jana Skácelová, paní Jolana Žaludová, Mgr. Petr Urík, pan Vlastimil 
Formánek, Ing. Václav Sobotka, CSc., paní Jiřina Burianová, MUDr. Ladislav Groch a pan Milan 
Palásek.  Poslední zápis z 23. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva. Nebyly k němu vzneseny žádné připomínky.  
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatelky a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou slečna Milada Cvrková, DiS.  
 
 
ad 3. Volba ověřovatelů zápisu 
1MS: Za ověřovatele zápisu navrženi  pan Mgr. Lubomír Konečný a slečna Mgr. Šárka Štěpánková. 
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
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V 17:10 hodin se dostavil Mgr. Charvát, přítomno 13 zastupitelů. 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
1MS prezentoval program jednání dle zaslané pozvánky s tím, že navrhuje zařadit vložené body:  

- Rozpočtové opatření č. 12/2010 za bod č. 9 jako bod č. 9.a) 
- ÚZSVM – Smlouva o bezúplatném převodu nemovitosti č. BP-10/21 pro budoucí stavbu 

cyklostezky Šlapanice - Bedřichovice za bod č. 14 jako bod 14.a). 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
1MS shrnul celý  program jednání včetně vložených bodů 9.a) a 14.a).  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle pozvánky včetně vloženého bodu 9.a) Rozpočtové opatření č. 
12/2010 a bodu 14.a) ÚZSVM – Smlouva o bezúplatném převodu nemovitosti č. BP-10/21 pro 
budoucí stavbu cyklostezky Šlapanice – Bedřichovice.  
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
1MS -  konkrétní úkoly nebyly uloženy. Zodpovězení dotazů občanů: 

- dotaz pana Formánka – změna čtyřpokojových bytů na dvoupokojové s návazností na počet 
parkovacích míst;   
OV- změna velikosti bytů povolena; provedena kontrola počtu parkovacích míst; 

- dotaz pana Formánka - má město zájem o prostory na ulici Nádražní, kde dříve bývala 
mateřská školka;   
MS -  majitelka nemovitosti nemá zájem na prodeji, uvažuje o pronájmu 

- dotaz Ing. Linharta – v jaké fázi se nachází ozelenění pozemku, přilehlého k areálu Vatex; 
OV - změnou územního plánu č. 8.01 bylo stanoveno ozelenění; jedná se o pozemek v 
soukromém vlastnictví (Ing. Linhart sdělil, že v areálu Vatexu je nová stavba mycí linky; Ing. 
Meitnerová odpověděla, že dodatečně bylo vydáno stavební povolení). 

 
 
ad 6. Rozpočtové opatření č. 8/2010  
ST konstatoval, že tímto rozpočtovým opatřením se zvyšují celkové příjmy i výdaje o 149 300,- Kč.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 8 se zvýšením celkových příjmů i výdajů o 149 300,- Kč. 
Hlasování: 13PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 9/2010   
ST – podstatou rozpočtového opatření je obdržená dotace na sociálně právní ochranu dětí. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 9 se zvýšením celkových příjmů i výdajů o 842 600,- Kč. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 10/2010   
ST – podstatou jsou dotace na vybudování jednoho oddělení mateřské školy v areálu základní školy a 
přesuny mezi paragrafy. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 10 se zvýšením celkových příjmů o 291 800,- Kč, snížení 
celkových výdajů o 3 861 500,- a snížení financování o 4 153 300,- Kč. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 11/2010   
ST – podstatou je snížení výnosu za uložení odpadu.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 11 se snížením celkových příjmů o 1 035 900,- Kč, zvýšením 
celkových výdajů o 464 100,- Kč a zvýšení financování o 1 500 000,- Kč. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad vložený bod 9a. Rozpočtové opatření č. 12/2010   
ST – na straně příjmů je zvýšení způsobeno dotací na financování projektu ZŠ Šlapanice – 
rekonstrukce pavilonu B. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2010 se zvýšením celkových příjmů o 4 335 400,- Kč, 
zvýšením celkových výdajů o 188 200,- Kč a snížením financování o 4 147 200,- Kč. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 10. Kupní smlouva č. 37/2010 /KT (cyklostezka)   
1MS – jde o část pozemku, která je podle projektové dokumentace potřebná pro stavbu cyklostezky 
Šlapanice – Bedřichovice.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. 37/2010/KT s paní Janou Brzobohatou, bytem Šlapanice, na 
část pozemku KN p.č. 3384 v k.ú. Šlapanice u Brna, odděleného geometrickým plánem číslo 
2398/-6/2010 jako nová parcela 3384/2 o výměře 1 m², který bude využit pro stavbu cyklostezky 
Šlapanice – Bedřichovice za dohodnutou cenu. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 11. Kupní smlouva  č. 38/2010/KT (cyklostezka)  
1MS –  jde o část pozemku, která je podle projektové dokumentace potřebná pro stavbu cyklostezky 
Šlapanice – Bedřichovice. 
Mgr. Charvát -   v čem spočívá věcné břemeno, jímž je zatížen pozemek p.č. 3377 a zda nebude 
věcné břemeno v budoucí době překážkou k vybudování cyklostezky. Pozemek je zatížen ve prospěch 
manželů Šrámkových. 
Ing. Seidlová – musíme prověřit, zda celý pozemek je zatížen věcným břemenem. 
Ing. Horák Václav navrhuje stažení bodu z programu jednání. 
 
Protinávrh usnesení: 
ZM odkládá schválení  Kupní smlouvy č. 38/2010/KT s Klementem a Miloslavou Vávrovými, 
bytem Šlapanice, na část pozemku KN p.č. 3377 v k.ú. Šlapanice u Brna, odděleného 
geometrickým plánem číslo 2398/-6/2010 jako nová parcela 3377/2 o výměře 6 m², který bude 
využit pro stavbu cyklostezky Šlapanice - Bedřichovice. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Protinávrh byl přijat. 
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ad 12. Kupní smlouva na prodej pozemku p.č. 1440/12   
1MS – tato smlouva byla projednávána již na minulém zasedání zastupitelstva; u všech vlastníků 
inženýrských sítí byl ověřen případný prodej. 
Ing. Pernica -  neznemožní případný prodej parcely případné rozšíření komunikace? Navrhuje formu 
pronájmu. 
1MS – na tomto pozemku stojí dočasná stavba, jejíž povolení je limitováno; uvažovalo se o 
vybudování kruhového objezdu, ale nebyl doporučen; o dalším rozšíření komunikace se neuvažuje. 
Vlastník má svoje zájmy s tímto místem. 
ST doplnil, že vybudování křižovatky v těchto místech bylo projednáváno a diskutováno několikráte 
se společností Brněnská Pole (odbočování vlevo do kopce způsobuje kromě jiného zvýšený výskyt 
škodlivých zplodin apod.). 
Mgr. Trn ěná – město se zbavuje místa, kde by mohla být plocha zeleně či parkovací místa. 
Mgr. Konečný – navrhuje odložit a znovu projednat s majitelem „dočasné stavby“.  
Mgr. Hanáková – do smlouvy byla doplněna věta, že kupující má povinnost odstranit septik (chybí 
poklop).  
Mgr. Charvát shrnul diskusi, že město neví, co má současný uživatel v záměru a považuje za 
předčasné odsouhlasení prodeje. 
Ing. Seidlová doplnila, že současný uživatel chce rozšířit služby a objekt udržovat (vybudovat terasu z 
druhé strany objektu).  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje prodej pozemku parcelní číslo 1440/12 v k.ú. Šlapanice u Brna (162 m²) fy Prava 
s.r.o., Roháčova 188/37, Praha 3, DIČ: CZ25311557 za cenu dle znaleckého posudku v celkové 
výši 188 080,- Kč. Náklady na zhotovení znaleckého posudku ve výši 2 600,- Kč hradí kupující. 
Hlasování: 8 PRO – 2 PROTI – 3 SE ZDRŽELI    
Návrh nebyl přijat. 
 
 
ad 13. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru s KB 
ST– jedná se o uzavření dodatku ke smlouvě o úvěru na spolufinancování projektu „Základní škola 
Šlapanice – rekonstrukce pavilonu B“, jehož předmětem jsou: 

- souhlas s přednostním použitím prostředků z dotace na dofinancování projektu ve výši 
11 022 936,- Kč 

- odložení splatnosti mimořádné splátky ve výši 17 413 400,- Kč do konce roku 2010  
- změna čísla účtu k úhradě splátek jistiny úvěru a úroků.  

Návrh usnesení:        
ZM schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke Smlouvě o úvěru s Komerční bankou, a.s., reg. č. 
7490009200308. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 14. Darovací smlouvy č. 27/2010/KT, 28/2010/KT, 29/2010/KT, 30/2010/KT, 31/2010/KT, 
32/2010/KT, 33/2010/KT,  34/2010/KT a 36/2010/KT 
MS – jedná se o pozemky pod rozestavěnými garážemi na ulici Ponětovská, které jsou v havarijním 
stavu. Podává návrh na hlasování o všech bodech jako celku: 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
Ing. Pernica se dotázal:  

- jaký je zájem města a zda se jedná pouze o odstranění nebezpečných staveb  
- v místech, kde se garáže propadají, je navážka;  
- byli majitelé vyzváni k odpovědnosti?  
- postupoval stavební úřad adekvátně? 

Ing. Meitnerová -  stavební úřad tuto možnost nemá.  
1MS doporučil Ing. Pernicovi, aby vznesl dotaz přímo na stavební úřad. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje darovací smlouvy k pozemkům:  

1. Pozemek p.č. 2206/90 o výměře 18 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – manželé 
Zdeněk a Eva Kolářovi, bytem Hostěnice a obdarovaným městem Šlapanice. 

2. Pozemek p.č. 2206/94 o výměře 19 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – manželé 
Ladislav a Jitka Vojtěškovi, bytem Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice. 

3. Pozemek p.č. 2206/95 o výměře 18 m² k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – manželé 
Ladislav a Miluše Grabovští, bytem  Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice. 

4. Pozemek p.č. 2206/96 o výměře 18 m² k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – Ing. Pavel 
Švábenský, bytem Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice. 

5. Pozemek p.č. 2206/97 o výměře 18 m² k.ú. Šlapanice u Brna – Jan Pajer, bytem  
Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice. 

6. Pozemek p.č. 2206/100 o výměře 18 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – manželé 
Milan a Vladimíra Galáskovi, bytem Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice.  

7. Pozemek p.č. 2206/101 o výměře 18 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – Eva 
Valová, bytem Šlapanice obdarovaným městem Šlapanice. 

8. Pozemek p.č. 2206/121 o výměře 18 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – Jan 
Jetelina, bytem Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice. 

9. Pozemek p.č. 2206/99, o výměře 19 m², k.ú. Šlapanice u Brna mezi dárcem – Šárka 
Nováková, bytem Šlapanice a obdarovaným městem Šlapanice.  

Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad vložený bod 14a. ÚZSVM – Smlouva o bezúplatném převodu nemovitosti č. BP-10/021 pro 
budoucí stavbu cyklostezky Šlapanice - Bedřichovice 
MS -  město má zájem o zmíněný pozemek pro stavbu cyklostezky Šlapanice – Bedřichovice. 
1MS vyzval zastupitele k opravě textu v návrhu usnesení – špatně uvedeno obec Bedřichovice, 
správně má být obec Šlapanice.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje smlouvu o bezúplatném převodu č. BP-10/021 pozemku p.č. 181/1 v k.ú. 
Bedřichovice, obec Šlapanice, uzavřenou s Úřadem pro zastupování státu ve věcech 
majetkových, sídlem Rašinovo nábřeží 390/42, 128 00  Praha 2 – Nové Město, který bude využit 
pro stavbu cyklostezky Šlapanice - Bedřichovice. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 15. Plánovací smlouva č. 1/2010 – dohoda o ukončení  
ST – město obdrželo prostřednictvím společnosti REALSANT, s.r.o. oznámení o odstoupení 
společnosti Lidl Česká republika v.o.s. od připravované výstavby obchodního centra při ulici Tuřanka. 
Důvody byly ekonomického charakteru. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dohodu o ukončení „Plánovací smlouva č. 1/2010“ uzavřenou mezi Ing. Martinem 
Vlašicem – jako investor, společností Lidl Česká republika v.o.s. – jako budoucí investor a 
Městem Šlapanice, schválené na 22. zasedání ZM dne 29. 4. 2010. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 16. Plánovací smlouva č. 236 
ST -  Ing. Petr Štěpánek předložil městu plánovací smlouvu na prodloužení technické a dopravní 
infrastruktury na ulici Seifertova, která je podmínkou pro územního řízení a vydání stavebního 
povolení. Náklady nese investor. Dále požádal o provedení opravy chybně uvedené šířky vozovky v 
článku I., odstavec 2 – správný údaj je 5,5 metrů.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Plánovací smlouvu č. OISM/67/2010 mezi Městem Šlapanice a Ing. Petrem 
Štěpánkem, bytem Šlapanice.  
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 17. Plánovací smlouva č. 237 
1MS – jedná se o stejnou lokalitu jako v bodě č. 16. 
Ing. Matýšek, CSc. – sděluje, že se vzdává hlasování  z důvodu střetu zájmů. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Plánovací smlouvu č. OISM/68/2010 mezi Městem Šlapanice a společností 
FUTURE Base, s.r.o. se sídlem Wurmova 29, 664 51  Šlapanice.   
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 18. Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině ZŠ 
1MS – rada města na 103. jednání schválila rozšíření doplňkové činnosti základní školy pro využívání 
školní  tělocvičny pro veřejnost.  
Mgr. Konečný – vznesl dotaz, zda je nutné schvalovat zmíněný dodatek, když ve zřizovací listině je 
uvedena pronájmová činnost. 
Mgr. Hanáková vysvětlila, že toto bylo konzultováno s krajským úřadem. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje další okruh doplňkové činnosti dle dodatku č. 2 ke Zřizovací listině příspěvkové 
organizace obce vydaný v souladu s ustanovením § 27 zákona  č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění v návaznosti na ustanovení § 125 zákona č. 
561/2004 Sb.,  školský zákon a ustanovení § 35 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 
Sb. o obcích, v platném znění, a to využívání školní tělocvičny pro veřejnost.  
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 19. Zajištění komunitního plánování  
MS – Jihomoravský kraj vyzval Město Šlapanice k podání nabídky na veřejnou zakázku „Zajištění 
komunitního plánování na úrovni obce s rozšířenou působností Města Šlapanice“. Předmětem zakázky 
je zajištění a podpora zpracování místního komunitního plánu, vytvoření funkční organizační struktury 
a administrativního zázemí, zajištění průběžného vzdělání apod. Jihomoravský kraj poskytne finanční 
prostředky ve výši 92 000,- Kč.  
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí výzvu Jihomoravského kraje k zapojení Města Šlapanice do projektu 
„Podpora plánování rozvoje sociálních služeb v Jihomoravském kraji“.  
ZM schvaluje Smlouvu o spolupráci v rámci individuálního projektu „Podpora plánování 
rozvoje sociálních služeb v Jihomoravském kraji“, uzavřenou mezi Městem Šlapanice a 
Jihomoravským krajem.  
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
V 18:30 hodin odchází z jednacího sálu Ing. Václav Horák, přítomno 12 zastupitelů.  
 
ad 20. Informace o stavu architekt-urbanistické studie v lokalitě změny ÚP č. 1.05 
ST – nejdříve přivítal pana Ing. arch. Hladíka, který pak detailněji prezentoval územní studii lokality 
č. 1.05. ST konstatoval, že v průběhu let 2009 a 2010 byly projednávány změny č. 8 ÚPN SÚ 
Šlapanice. Součástí změn byla dílčí změna č. 8.10 v lokalitě, která odděluje stávající zástavbu ulice 
Švehlovy, Wurmovy, Husovy a dalších od území, dotčeného projednávanou změnou č. 7 (zóna výroby 
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a služeb). V průběhu projednávání návrhu vznesli vlastníci dotčených pozemků námitky k dílčí změně 
č. 8.10 z důvodu obav ze znehodnocení svých pozemků. Zastupitelstvo na 20. zasedání vyhovělo 
těmto námitkám a dílčí změnu č. 8.10 vypustilo. Současně zastupitelstvo uložilo starostovi zahájit 
jednání s investorem ohledně zpracování podrobnější územně plánovací dokumentace na vytvoření 
urbanistického filtru. 
Ing. arch. Hladík – prezentoval dvě varianty řešení zmíněného území, kdy varianta A vytváří podél 
obchvatu pás zeleně s částečným využitím pro rekreační účely a varianta B vytváří aktivní 
protihlukovou clonu, v níž jsou objekty služeb, obchodu, administrativy, výzkumu apod. Obě varianty 
počítají s rezidenční částí,  přiléhající ke stávající zástavbě a plochami veřejné zeleně.    
 
V 19:00 hodin opustil jednací sál Mgr. Lubomír Konečný, přítomno 11 zastupitelů. 
 
Ing. Pernica – pozastavil se nad řešením varianty A, kdy přímo u obchvatu je škola a dětské hřiště a u 
varianty B jsou haly a obytné domy a neřeší odclonění od uvažované průmyslové zóny.  
Ing. arch. Hladík – jedná se o fyzické odclonění obchvatu. 
 
V 19:05 hodin se vrátil do jednacího sálu Mgr. Lubomír Konečný, přítomno 12 zastupitelů. 
 
Mgr. Trn ěná  

- proč nejsou přítomni a nebyli pozváni občané ze zmíněných ulic, aby se mohli vyjádřit 
- řeší se malé území, ale nikdo neví, co bude za obchvatem 
- ve všech sledovaných ukazatelích má průmyslová zóna záporné hodnocení 
- zdraví občanů též ovlivňuje blízkost letiště, dálnice, vysokorychlostní komunikace. 

ST -  zastupitelstvo zadalo úkolem zpracování studie  
- zasedání zastupitelstva je veřejné a každý občan se může zúčastnit 
- studie se snaží řešit zmíněné území, není to konečná verze 
- studie bude podkladem pro územní plán. 

 
1MS vyhlásil v 19:10 hodin 10 minutovou přestávku s odvoláním na jednací řád zastupitelstva, článek 
č. 6, bod 17.c). 
1MS v 19:20 hodin zahájil druhou část jednání zastupitelstva.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí postup prací při pořízení územní studie lokality dílčí změny ÚPN SÚ 
Šlapanice č. 1.05.  
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 21. Informace z výborů 
Pan Ivan Vavro, předseda Osadního výboru Bedřichovice, shrnul dosavadní volební období:  
- úspěšně zakončena plynofikace (poděkoval též 1. místostarostovi) 
- provedena oprava nejhorších komunikací 
- dokončení cyklostezky se zatím nepodařilo z důvodu problémů vlastnického charakteru 
- obnovena tradice Bedřichovických hodů a svátku matek 
- z finančních důvodů nedořešen kruhový objezd na křižovatce se státní silnicí 
- pozval na kácení máje dne 23. 10. 2010  
- obnovuje se divadelní spolek Lípa  
- poděkoval  

- členům osadního výboru za práci ve výboru  
- vedení města za vstřícnost  
- pracovníkům OISM a Satesa za péči o Bedřichovice. 
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ad 22. Informace ST, MST, TAJ 
ST podal následující informace: 

- o vývoji městského rozpočtu v celém volebním období a financování 
- rekonstrukce komunikace Nad Zámkem – bude dokončena v příštím týdnu 
- pracovní cesta do belgického družebního města Braine-l´Alleud se uskutečnila ve dnech 3. – 

6. 9. 2010 za účasti folklórního souboru Vrčka a pana starosty 
- beseda hokejistů Komety Brno na Sokolovně (nový pilotní program „Hrdina Království 

Komety“ – první titul získal občan Šlapanic); následovala autogramiáda 
- pozvání na koncert ZUŠ Boskovice, kde následně bude pokřtěna kniha Šlapanice 1990- 2010 
- dne 26. 9. 2010 bude otevřena výstava fotografií při příležitosti 1. výročí návštěvy papeže 
- poděkování všem členům zastupitelstva města, výborům a komisím za spolupráci 
- poděkování zaměstnancům úřadu 

1MS 
- připojil se k poděkování pana starosty 

MS  
- poděkování všem včetně zaměstnanců úřadu, kteří se podíleli na zpracování podkladů pro 

jednání rady města a zastupitelstva 
TAJ 

- poděkování úředníkům, kteří se podílejí na přípravě komunálních voleb. 
 
 
ad 23. Diskuse členů ZM  
Žádný z přítomných zastupitelů nevystoupil v diskusi. 
 
 
ad 24. Diskuse občanů 
Michal Velen vznesl dotazy  

- k rozpočtovému opatření č. 10 (převod 450 tis. Kč z rezerv na zpravodajství) 
- v čem město ušetřilo a naopak; 1MS – rozpočet byl nastaven tak, aby došlo k úsporám; ST  

doplnil mj. – rekonstrukce pavilonu B a příznivé úročení 
- k pohledávce za kulturní komisí;  ST – pohledávka uhrazena  

Pan Ošťádal 
- připomínka k řešení prostoru dolních garáží v ulici Dlouhá (město odstranilo zátaras, který 

tam instalovali vlastníci soukromých garáží za účelem znemožnění přístupu cizích osob na 
soukromé pozemky);  ST – ověří si, zda je zátaras právně opodstatněný; MS – zátaras byl 
instalován za horizontem, čímž ohrožoval bezpečnost. 

Pan Šalomon 
- řešení kanalizace na ulici Boženy Němcové 
- špatný asfaltový povrch na komunikaci – po deštích stojí voda na komunikaci 
- v roce 2006 podána žádost o připojení na kanalizaci 
- požaduje funkční kanalizační přípojku; ST – havarijní stav ulice Boženy Němcové byl 

reklamován; navrhuje jednání ve věci řešení problému 
- požaduje, aby jednání se uskutečnilo za účasti stavebního úřadu, Svazku a starosty. 

Pan Krčál 
- poukázal na přechod pro chodce u obchodního domu Lípa (pro matky s kočárky a vozíčkáře); 

ST – řešení mělo být v rámci 2. etapy revitalizace sídliště, na kterou však město nedostalo 
dotaci; zatím na to nejsou finanční prostředky 

- je reálné umístit dopravní značku na ulici Sušilova ke snížení rychlosti? 
- občanské sdružení, které pan Krčál zastupuje, se odvolalo proti vodoprávnímu úřadu (postup 

zakládá trestně právní zodpovědnost); ST – OŽP MěÚ Šlapanice vydal rozhodnutí a KÚ JmK 
toto rozhodnutí potvrdil 

Mgr. Trn ěná 
- město zveřejnilo nepravdivé informace na úřední desce (fyzicky i elektronicky) a na 

webových stránkách města  
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- jakým způsobem město napraví svoji chybu? (svůj požadavek na zveřejnění podalo občanské 
sdružení písemně) ST – uvedli jsme pouze informaci pro občany, kterou jsme obdrželi; dopis 
bude předán právnímu zástupci  

- poukázala na postup nejvyššího úředníka úřadu – tajemníka – při hlasování o průmyslové zóně 
(předala 3x kopie zápisů – 25. ZM ze dne 11. 1. 2006, 8. RM ze dne 27. 2. 2007 a 6. ZM ze 
dne 20. 9. 2007) 

Pan Kyselka 
- kdy bude na náměstí oddílná kanalizace? ST – doporučuje domluvit schůzku i za účasti Ing. 

Hlaváče 
- kdy bude dokončena rekonstrukce Masarykova náměstí? ST – dokončení v příštím volebním 

období 
Ing. Pecl 

- poukázal na nefunkčnost městského rozhlasu na rohu ulic Husova – Hybešova  
- konstatuje, že nebylo v hlášení městského rozhlasu citováno pozvání na 24. zasedání ZM 
- jak se bude provádět zástavba rodinných domků na ulici Husova 
- tvrdí, že město se nestará  řádně o svoje pozemky 
- doporučuje povolování odstavných parkovišť, za která občané platí, což představuje také 

příjem finančních prostředků do pokladny města; co udělalo město v řešení tohoto problému? 
1MS 

- v současné době přecházíme na bezdrátový systém - lokální nefunkčnost městského rozhlasu 
se tím vyřeší 

- zástavba na ulici Husova – vyvěšen záměr a vyhlášeno výběrové řízení 
- úklid městských pozemků zajišťuje OISM ve spolupráci se Satesem 

ST 
- na ulici Husova vznikne rodinná zástavba při zachování líp v přiměřené míře; jednání váznou 

na dalších vlastnících 
- odstavné parkovací plochy musí být řešeny citlivě k zeleni 
- Nádražní ulice je projekčně vyřešena. 

Paní Strnadová 
- bude projednávána urbanistická studie s občany?  
- jaký je časový horizont obchvatu?  

ST 
- urbanistická studie bude projednávána s vlastníky pozemků a občany 
- dokončení změn č. 7 souvisí s obchvatem, který má být do 3 let dokončen 

Ing. Pernica 
- konstatoval, že zástupci občanského sdružení byli přizváni na jednání s CTP pouze jedenkrát 

Pan Kopeček 
- dostalo město dotaci na přípojky občanů?  
- bylo řečeno, že Impact Industry zaplatí za kotce 340 000,- Kč, přitom zaplatili pouze 

200 000,- Kč; MS – důvodem byl nárůstu nákladů (nevyhovující podlahy) a Impact Industry 
toto nechtěl odsouhlasit 

Pan Hamr 
- dopravní značka se zákazem průjezdu vozidel 3,5 t zmizela z ulice Čechova v úseku ulicí 

Švehlova a Brněnská 
- plánuje se schůzka vlastníků pozemků ohledně průmyslové zóny? ST – toto je věc Sdružení 

vlastníků Průmyslová zóna; 1MS – doplnil, že pan Hamr měl určitě na mysli smluvní vztahy a 
to je věc CTP. 

TAJ  
 - doplnil, že do konce roku bude svolána valná hromada Sdružení vlastníků Průmyslová zóna. 

 
 
 
 
 
 



 10 

ad 25. Závěr  
ST ukončil jednání 24 zastupitelstva ukončil ve 21:45 hodin.   
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Lubomír Konečný      Mgr. Šárka Štěpánková 
     ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. arch. Jaroslav Klaška 
 starosta města Šlapanice 

 


